

TESTIMONIAL

Dr Harjeet Kaur AMP
MBBS, MPH, DRM

I have been taking Mega H[®] & Crystal Energy[®] regularly for the past 15 years.

Most people think I look younger than my chronological age of 67 years. My BMI (basal metabolic rate) has always been within normal range. As I am a doctor specialized in health, prevention of diseases is of the utmost importance to me.

By consuming both Mega H[®] and Crystal Energy[®], I enjoy a sound immune system and therefore don't easily get infections like coughs and colds or any other infectious disease. "However, this is just the tip of the iceberg".

Two years ago, I had a nodule below my left mandible. Relevant investigations were carried out including a head MRI, however nothing significant was discovered and it subsequently disappeared over six months. I feel this could be due to the super antioxidant power of Mega H[®].

Since February 2018, I had arrhythmias of my heart which was worrying and caused disturbed sleep. All cardiac investigations (Holter, echocardiogram) proved there was no disease as such. My arrhythmia disappeared over six months. This disease could have been due to a viral infection and was once again controlled by this powerful capsule. Subsequently, an angiogram was performed and to my surprise the results showed no blocks in my cardiac arteries!

My blood tests always indicate normal parameters of all organs. I don't suffer from diabetes mellitus either, even though I fulfill my cravings for sweets after meals.

To sum up, I believe it probable that I inflicted with microbes and carcinogens, but due to my biological cellular terrain being alkalized by Mega H[®] and Crystal Energy[®], I recovered quickly.

A quote by Dr Otto Warburg 1931 Nobel Prize winner for cancer discovery

"No disease including cancer can exist in an alkaline environment".

I made the right choice in having started Mega H[®] & Crystal Energy[®] 15 years ago, to slow the aging process and maintain a healthy life.

What I have written above is purely from my own experience as an individual.

Dr Harjeet Kaur AMP
MBBS, MPH, DRM

在过去的 15 年里，我一直定期服用 Mega H®和 Crystal Energy®。

大多数人认为我看起来比 67 岁的实际年龄更年轻。我的 BMI（基础代谢率）一直处于正常范围内。由于我是一名专业的医生，预防疾病对我来说相当重要。

通过服用 Mega H®和 Crystal Energy®，我享受健全的免疫系统，因此不会轻易感染咳嗽和感冒或任何其他传染病。

两年前，我的左下颞骨下面有一个结节。进行了相关检查，包括头部 MRI，没有发现任何重大事件，其随后在六个月内消失。我认为这可能是与 Mega H® 的超强抗氧化能力有关。

自 2018 年 2 月以来，我的心脏心律失常，令人担忧且导致睡眠不安。所有心脏检查（Holter，超声心动图）显示没有任何疾病。我的心律失常在六个月后消失了。这种疾病可能是由于病毒感染引起的，并且再一次由这种强大的胶囊控制。随后，进行血管造影，令我惊讶的是结果显示我的心脏动脉没有阻塞！

我的血液检查显示所有器官在正常参数。即使在我用餐后，满足了对甜食的渴望，我也不会患有糖尿病。

我相信我可能会感染微生物和致癌物质，但我的体内细胞环境已被 Mega H®和 Crystal Energy®碱化，所以我很快就恢复了。

摘自奥托·沃伯格博士 1931 年诺贝尔癌症发现奖获得者

“在碱性环境中不存在包括癌症在内的疾病”。

15 年我前做出了正确的选择，开始服用 Mega H®和 Crystal Energy®，以减缓衰老过程并保持健康的生活。

Dr Harjeet Kaur AMP
MBBS, MPH, DRM

Saya telah mengambil Mega H[®] & Crystal Energy[®] secara teratur sejak 15 tahun yang lalu.

Kebanyakan orang mengatakan saya kelihatan lebih muda daripada usia sebenar saya 67 tahun. BMI saya (kadar metabolik basal) sentiasa berada dalam lingkungan normal. Oleh kerana saya seorang doktor pakar dalam kesihatan, pencegahan penyakit adalah sangat penting bagi saya.

Dengan mengambil Mega H[®] dan Crystal Energy[®], saya menikmati sistem imun yang kuat dan oleh itu tidak mudah mendapat jangkitan seperti batuk dan selesema atau sebarang penyakit berjangkit lain.

Dua tahun yang lalu, saya mempunyai nodul di bawah rahang kiri saya. Pemeriksaan yang relevan telah dijalankan termasuk MRI dibahagian kepala, namun tiada apa yang abnormal ditemui dan kemudiannya hilang selepas enam bulan. Saya rasa ini disebabkan oleh kuasa hebat antioksidan Mega H[®].

Sejak Februari 2018, saya mengalami aritmia jantung saya yang membimbangkan dan menyebabkan tidur terganggu. Semua pemeriksaan jantung (Holter, echocardiogram) membuktikan tiada penyakit seperti itu. Selepas enam bulan aritmia saya telah tiada. Penyakit ini mungkin disebabkan oleh jangkitan virus dan sekali lagi dikawal oleh kapsul yang berkuasa ini. Selepas itu, angiogram dilakukan dan mengejutkan saya sebab hasilnya tidak menunjukkan blok di arteri jantung saya!

Ujian darah saya menunjukkan parameter normal untuk semua organ. Saya tidak mengalami diabetes mellitus, walaupun kemahuan saya untuk makan manisan selepas makan.

Sebagai kesimpulan, saya mempercayai bahawa Mega H[®] dan Crystal Energy[®] yang membuatkan perselitaran dalam (selular biologi) badan bertambah sihat disamping menawal mikrob dan penyebab kanser

Petikan oleh Dr Otto Warburg 1931 Pemenang Hadiah Nobel untuk penemuan kanser

"Tiada penyakit termasuk kanser boleh wujud dalam persekitaran alkali".

Saya telah membuat pilihan yang tepat dengan mengambil Mega H[®] & Crystal Energy[®] 15 tahun yang lalu, untuk memperlambatkan proses penuaan dan mengekalkan kehidupan yang sihat.